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EMLÉKEZTETŐ 

a VDSZ elnöksége 2023. május 4-én, Budapesten, a VDSZ budapesti székházában tartott 

üléséről  

 

(A VDSZ alapszabályának 9.5 pontja alapján az elnökség üléseiről a tanácskozás lényegét 

tartalmazó emlékeztető készül)  

 

Jelen vannak: jelenléti ív szerint. 

Székely Tamás megnyitja az elnökségi ülést. Megállapítja, hogy a jelenléti ív alapján az 

Elnökség határozatképes. 

 

Hitelesítők: Ledács-Kiss Miklós, Hornyák Péter 

A hitelesítők személyét az Elnökség egyhangúlag elfogadta. 

Az emlékeztető vezetését Kovács László alelnök végzi. 

Az Elnökség üléséről hanganyag készül, vitás kérdések esetén a hanganyag a VDSZ Titkárságán 

elérhető. 

 

Székely Tamás felsorolja a napirendi pontokat. Megcseréljük Ruszin Zsolt későbbi érkezése 

miatt. 1. Vegyészkassza 2. Vegyész Alapítvány 3. vdsz költségvetés, 4. mérleg 5. könyvvizsgáló, 

6. maszsz, 7. baltonlelle, 8. tagszervezet-változások, 9. különfélék 

 

Az Elnökségi ülés napirendi pontjai:  

1. VDSZ 2022. évi pénzügyi beszámolója. 
2. Döntés a VDSZ könyvvizsgálójának személyéről. 
3. Beszámoló a Vegyész Kassza Alapítvány 2022. évi tevékenységéről, javaslat az 

alapítvány 2022. évi mérlegének elfogadására. 
4. Tájékoztató a VDSZ költségvetésének 2023. időarányos teljesítéséről.  
5. Beszámoló a Vegyész Alapítvány 2022. évi tevékenységéről, javaslat az 

alapítvány 2022. évi mérlegének elfogadására. 
6. A Magyar Szakszervezeti Szövetség tagságból adódó tájékoztató, feladatok. 
7. Tájékoztató a balatonlellei VDSZ üdülő ingatlan fejlesztésének állapotáról. 
8. Tagszervezet változása. 
9. Különfélék. 

 
Aki ezzel egyetért, kézfeltartással jelezze. Az Elnökség egyhangúlag elfogadta a napirendi 
pontokat. 
 

1. (4.) VDSZ 2022. évi pénzügyi beszámolója. 
 
Ruszin Zsolt megérkezett (11óra), kiadott anyagon szereplő adatokat közli SzT az 
Elnökséggel. (2022. évi beszámoló elemzése c. dokumentum, Fehér Lajosné) Székház kb. 
1,580M Ft, Balatonszemes 450M, Balatonföldvár 391M, Balatonlelle 295M 2021. évi forgalmi 
érték. Összesen: 2,7milliárd Ft.  
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Irodai ingaltanokra, Ruszin Zsolt beszámolója alapján nagyvárosi irodaépületekre igazából 
nincs igény. Benczúr utcában is ez a helyzet várható, romlani fog a szakszervezeti vagyon 
értéke jelen portfólió alapján. Vagy milliárdokat kellene erre, de azzal sem lenne nagyobb 
értéke. Megdrágult menedzsment. Üdülők azonban jobb értéktartással rendelkeznek, a 
balatonlellei üdülő is értéknövekedést jelentette. Gazdálkodást végig kell gondolnia az 
elnökségnek, kongresszusnak, mert a jelen gazdálkodás hosszú távon nem fenntartható. 
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Tósoki Géza: mérlegben követelések vannak, mik ezek? SzT: ÁFA visszaigénylés, bérleti díjak, 
bérleti díj kintlévőség, peresítve van. 
- Szabóné Lakatos Erzsébet: vdsz jövőbeni működése a beszámoló alapján problémás? Ruszin 
Zsolt: nem, ez folyamatosan működtethető, standard szöveg vsan a dokumentumban. 
 
SzT: a VDSZ társadalmi szervezetek egyszerűsített éves beszámolója 2022 című dokumentuma 
a kongresszus elé kerüljön? Egyhangú. Távszavazással lesz lebonyolítva, SzT. ehhez kéri a 
szakágazatvezetők részéről a küldöttek visszajelzését. Május 31-ig a mérleget be kell nyújtani. 
 
 

2. Döntés a VDSZ könyvvizsgálójának személyéről. 
 
Ruszin Zsolt a VDSZ következő könyvvizsgálója újabb 1 évig: egyhangú elnökségi döntés. 
Változatlan, az élő szerződés szerint, szeptemberben inflációkövető díjazással. 
 
Kérdések, hozzászólások: 
- nincs 
 
Határozati Javaslatok: külön az emlékeztető alján. 
 

3. (1.) Beszámoló a Vegyész Kassza Alapítvány 2022. évi tevékenységéről, javaslat 
az alapítvány 2022. évi mérlegének elfogadására. 
 
Tósoki Géza tájékoztatást ad az alapítvány számairól. 4 fő kapott 1M Ft értékben 
2022-ben, Gyermekrák Alapítvány 130e, többi tételt is felsorolta. 
76millió vagyon van jelenleg. Concorde értékpapír kezeli, magas hozamok vannak. 
Mérleg elfogadásra került. Egyhangúlag elfogadásra került. 

 
 
Kérdések, hozzászólások: 
- nincs 
 
 
 

4. (3.) Tájékoztató a VDSZ költségvetésének 2023. időarányos teljesítéséről.  
 
Tagdíjbevétel 4hónap alatt 60M, hektikus bevételek, foglalások még érkeznek, immár 
nyilvános a foglalás lehetősége, szallas.hu is nyitva már. KASZ is már kölcsönösen igénybe 
veszi a kapacitásainkat, ÉFÉDOSZSZ is ugyanígy. Budapesti szálláshely is és a Benczúr Hotel is 
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kap foglalásokat. Irodaház bérlet: megtelt, az udvaron is van bérlő, kulturális centrum 
lehetőség, ez is bevételeket hozhat. Események szervezésére van lehetőség. 15M az 
irodaház bevétele, össz vállalkozási 19,7M Ft. Teljes bevétek: 86,6M Ft kiadott nyomtatott 
anyag szerint. Munkabér költség 28,4M Ft. Villany ára megnövekedett. Tárgyi 
eszközbeszerzések, balatonlellei költségek már vannak. 6M Ft eddig, üzemetetési költség a 
tervezett szinten marad 9M Ft. IndustriAll Global 7,9M már kifzetésre került, többi 
nemzetközi tagdíj még függőben van. Balatonlellei adásvétel átírási illeték 10,5M Ft, 
részletfizetést kérünk a NAV-tól. 83M Ft eddigi kiadás realizálódott. 
A tájékoztatót egyhangúlag elfogadta az elnökség. 
 
Kérdések, hozzászólások: 
- Gasztonyi Balázs: kulturális centrum kapcsán, ki az üzemeltető? SzT: képzőművész házaspár, 
Badacsonytomajból, Tütü Café néven fut a projekt. MOME és Képzőművészeti Egyetemen is 
büféket üzemeltetni. Határozott idejű bérleti szerződés, külön mérőórák kiépültek (víz, áram) 
- Tóth Éva (Nőtagozat): maszsz tagdíjnövekedés nem 50, hanem 30%-kal fog növekedni. 
- Ledács Kiss Miklós: nedves porszívó beszerzését javasolja Balatonszemesen, vízóra 
automatikus elzárószelepet érdemes lehetne beszerelni, hogy hirtelen nyomásnövekedésnél 
elzárjon. SzT: megvizsgáljuk ezeket a lehetőséget. Biztonsági kamerák elképzelhetők ott is. 
- Szabóné Lakatos Erzsébet: VDSZ újság helyzete, mi a terv idénre? SzT: nyárra szeretnénk 
duplaszámot. Októberben jelent meg legutóbb, magas papírárak miatt online terjesztjük a 
híreket. Most kellene Mt. változásait kommunikálni. SzT: lesz újság nyáron. Vegytiszta elérhető 
a honlapon, Szabóné Lakatos Erzsébet ezirányú kérdésére válaszolva. 
 
 

5. (2.) Beszámoló a Vegyész Alapítvány 2022. évi tevékenységéről, javaslat az 
alapítvány 2022. évi mérlegének elfogadására. 
 
Székely Tamás ad tájékoztatást, 56millió nyitóegyenleg, Concorde kezeli a 
befektetéseket. 2022. évi öss banki kmat 2,828e Forint, ebből 2M Ft támogatást 
kapott a VDSZ (Balatonlelle), 57M Ft az egyenleg. Kuratórium még nem döntött a 
mérlegről. Az Elnökség a tájékoztatót egyhangúlag elfogadta 

 

6. A Magyar Szakszervezeti Szövetség tagságból adódó tájékoztató, feladatok. 
 
Szövetségi Tanácson Kovács László alelnök vett részt, VDSZ képviselettel. 
MASZSZ mérlegét és költségvetési tervezetet elfogadták, ezt el fogjuk küldeni a 
titkároknak. Május 1. lezajlott. Az ETUC is foglalkozott a témával, az EüT 
direktívát módosítani fogják 10 pontban, ehhez MASZSZ részről kértünk szakmai 
anyagot, de a MASZSZ részéről nyár vége felé fogják tudni vizsgálni. Gázipari 
nemzetközi ülésen pedig erre szükség volt, lenne most is.  
 
Kérdés: 
- Gasztonyi Balázs: VDSZ körnek ÉTOSZ tud-e segítséget nyújtani. 
- Kovács László: MASZSZ ifi és SZISZ, ill. május 1. kapcsán adott tájékoztatást a 

szövetségi tanács témáiról 
- Margittai Péter: saját módon szerezzük be az ÜT anyagait. 
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- Eördöghné Pataki Irén: kéri a VDSZ-t, hogy a maszsz szövetségi tanács 
programját előzetesen küldjük meg az elnökségnek, hogy arról előzetesen 
kapjanak tájékoztatást. SzT: ki lesz küldeni minden titkárnak. Ifjúság: nincs 
megfelelő finanszírozási terv. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: vdsz-től előre nem kapnak anyagokat, a maszsz 
anyagokat küldje ki a VDSZ! SzT: kérdéseinkre nem szoktunk válaszokat kapni 
elégséges választ több témában is. Például tagdíj döntés ügyében még 
mindig kevesen tartják be a határozatban foglaltakat. 

- Tóth Éva (Nőtagozat): Herczeg Mária helyetteseként volt ott jelen a 
szövetségi tanácsba. Ifi: szükséges az ifiknek iránymutatás, Dávidnak kellene 
még további csapatépítésben részt vennie. Szt: Nemzetközi útról Kovács 
Dávid és Végh Krisztián nemzetközi útnál utazott, de utána nem történt 
érdemi munka, infóátadás a VDSZ felé. Most 8 fő jelezte a balatonszemesi 
ifin való részvételt. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: ifiket többször küldött, de nem kaptak megfelelő 
mentorálás. Nem ad Dávid kellő mentorálást, vdsz révén kellene. KL: nehéz 
a témakör, kevés az ifi jelentkező, ha a VDSZ-től kérik, minden segítséget 
megadni. 

 
7. Tájékoztató a balatonlellei VDSZ üdülő ingatlan fejlesztésének állapotáról. 

 
- SzT: május második felében talán tesztüzem lehetséges lesz. 
- KL: tájékoztatást adott a jelen helyzetről. 
- Gasztonyi Balázs: mikortól leet megtekinteni, tesztelni? SzT: már alapvetően 

megtekinthető, de még sok fejlesztés van folyamatban. 
- Tósoki Géza: térelválasztó a teraszon, közösségi kerti helyszín (Horváth 

Sándor jelezte korábban) SzT: lesz, anyagi  
- Tóth Éva (Nőtagozat): ha újabb projekt indul, legyen felelőse, költségvetése. 

Nőtagozati lista alapján szeretne haladni, korábban kellett volna bele 
ingóságokat vásárolni, sokan érdeklődnek. SzT: 2021. projekt onnantól 
indult. 250 milliós projekt, most 291M Ft összegnél járunk, tagdíj alapú 
finanszírozás van, Biogal 1M, Vdsz vegyész alapítvány 2m igdsz 3m, chinoin 
1m, gázipari 1M – ez összesen 8M Ft, cserébe költöttünk rá pluszban 41millió 
Forintot. Még kb. 6-8M Ft összegre van szükség. Árak valóban emelkedtek, 
de folyamatosan kiadásaink vannak, szezonális kollégákat kell fölvenni, 
menedzsment költség nőtt. Projektösszeget kellett volna hozzá rendelni 
eleve, akár 50 millió Forintig. 

- Tósoki Géza: Vegyész Kassza Alapítvány 1-2M talán még adhatna, jogilag 
meg kell nézni a lehetőségeket. 

- Szabóné Lakatos Erzsébet: mehetnek-e már júniusban kollégák tesztelni? 
SzT: mehetnek, akár SZÉP kártyával is, legfeljebb máshogy adminisztráljuk. 

-  
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8. Tagszervezet változása. 
 

Pattantyús Szakképző iskola megszünetetése, ill. Vasvári Pál Szakképző iskola 

jogi személyiséggel rendelkező megszüntetése, mindkettőről van határozat. 

EGYHANGÚ mindkettő! (ld. emlékeztető alján) 

VDSZ Magyar Szolidaritás Mozgalom Szakszervezet átnevezése GE Healthcare 

HU Szakszervezetre. Vigh Árpád helyzete juttatta ide az átalakuláshoz a 

szervezet tagjait. Elnökség döntése: EGYHANGÚ ELFOGADÁS. (ld. emlékeztető 

alján) 

 

9. Különfélék 
 
- Székely Tamás tájékoztatást adott a balatonszemesi vízömlésről, ami május 
elején történt, a kárfelmérés (Signal) megtörtént, minden VDSZ kolléga helyben 
rendezte a helyzetet, új takarító kolléganő van (Ildikó) májustól az áprilisban 
felmondottHorváth Mónika helyett. Recepció és az iroda szétázott, pince is. 
Oktatások, képzések rendben meg lesznek tartva. 
- Bayer csoport megalakult, immár reprezentatív, itt is várható kollektív 

szerződés, bérfejlesztési kérdések vannak, ami segíti a szervezést 

- Mylan csoport is megalakult Komáromban, csomagolnak. Gyógyszeripari 

szakághoz tartoznak létszámilag. 

- Külügyminisztérium ügyében akkugyári megbeszéléseink voltak áprilisban, 

erre 10 éve nem volt példa. 

- VDSZ MVA-ról tájékoztatás zajlott, több kérdés felmerült, válaszokat 

találtunk a felmerülőkre 

- Vegyipari Átmenet szakmai anyaga kiosztásra került, ezzel kapcsolatban KL 

tájékoztatást adott az előterjesztés kapcsán. 

- Munkavédelmi inputot várjuk továbbra is, köszönet azoknak, akik már 

megküldték. Gasztonyi Balázs: EGIS esetében üzleti titok, mvb. bekéri az 

információkat, jogi segítség van-e erre, hogy kikérhessék? Mvk. kérhetne ki, 

de nem sok cég ad valós infókat. SZASZ esetén Örkényi Zoltán és Richter 

esetén is Besenyei Sándor is elmondja, hogy nehezen adnak információkat 

a cégek, olykor a munkavédelmi bizottságok is formálisan működnek. 

- VDSZ szinten szeretnénk ebből jó gyakorlati tapasztalatokat, anonimizálva 

összeállítani, szakképzésnél létező készségtanácsnál ezt is fel tudnánk 

használni. Ez akár napirendi pont lehet elnökégi ülésen, akár Nesztinger 

Pétert is meghívhatjuk a GFM Munkavédelmi Irányítási Főosztály vezetőjét. 

- Ledács Kiss Miklós is MVM kapcsán is felmerül, hogy alig adnak ki infót, 

rossz üzenetet jelent a cég pr-jának, ha apró balesetek rontják az 

összképet. 
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- Eördöghné Pataki Irén: kihelyezett munkavédelmi átbeszélés, tájékoztatás 

szükséges, de információt nem adhatnak ki náluk sem. Helyi szóbeli 

tájékoztatás is hasznos lehet. 

- Április 5. Egis HR (András Klára) vezetésével SzT egyeztett az Egészségnap 

kapcsán, nem kerül megrendezésre. De az ősz folyamán egy olyan sportnap 

(szept.30. szombat) jöhetne szóba (foci, tenisz, asztalitenisz, sakk, 

grundgolf), Tiszavasváriban csak 7 csapat lesz május 20-án jelen. 

NAPIRENDI PONTNAK júniusi elnökségire beírjuk június 8-ára a szept.30. 

terveket. 

- Ledács Kiss Miklós: SZÉKHÁZ ügye hogy áll, előkészítés az eladásra? SzT: 

ehhez partnert kell keresni, ez most is zajlik a háttérben. Ha lesz valami, 

jelentkezünk. 

- Besenyei Sándor: Richter a budapesti hatóanyaggyártást idővel 

megszünteti, Dorogon van nagyobb kapacitása, kihasználtság gyenge, 

9helyen gyártanak, Budapesten 302 munkavállaló lehet érintett, plusz 

kiszolgáló területek. Kémia1, Bio2 csarnokai lesznek érintettek – 2-3év 

múlva megszűnik többek munkaterülete, egyes helyeken 7 évig. EGIS és 

EuroApi irányába többen átmentek, szakszervezeti tagok is. Az elküldendők 

negyede nyugdíjas lesz addig, illetve rendes végkielégítést adnak majd 

nekik. Fiatalok előbb el fognak menni. Középkorúakkal lesz főbb probléma, 

ez kb. 100 tagot érint majd. De a dorogi létszámot nem kívánják növelni. 

Bíznak benne, hogy az új munkahelyükön is VDSZ tagok legyenek. 

- Tóth Éva (Nőtagozat): legyen határidő a budapesti székház felmérésével 

kapcsolatban. Ősz óta ne várjunk újra őszig. 

- Gasztonyi Balázs: vagyonbizottság, ügyvezetés stb. előterjesztés esetén 

kerülhet elnökség elé, ezt SzT is megerősíti. 

- Stocker Zoltán: anno az építők székházát is eladták, de 3 évbe telt. És a 

bérlők is elmentek az épületből. Nem egyszerű művelet, jól át kell gondolni. 

- Szabóné Lakatos Erzsike: köszöni a debreceni képzést, sőt még egy 

egynapos kommunikációs képzést is külön szeretne igényelni 

Debrecenben (Kincse Szabolcs prezentálásában) 

- Juhász János: a székház eladása kapcsán szerinte az értéke nagyobb, mint 

amit Ruszin Zsolt elmondott. Szükséges a bérleti és fenntartási költségeket 

is átnézni, miért nem nyereséges így? SzT. székház bérlői főként civilek, 

szakszervezetek vannak, nem fizetnek annyit, mint más területeken a cégek 

tudnak pl. a Váci úton. Idén 35%-kal emeltük a bérleti díjakat, de így sincs 

olyan sok bevétel a bérlőinkből. 

- Ledács Kiss Miklós: mikor lesz a télről információ a kiadásokról? SzT: húsvét 

után állt le a fűtés, amint beérkezik a számlák mindegyike, lehet szaldóról 
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beszélni. Rentábilis-e egy év átlagában a székház? SzT: valószínűleg 

nullszaldó lesz. SZÉKHÁZ is legyen napirendi pont június 8-án. 

 

Az emlékeztetőt összeállította: Kovács László - alelnök 

 

Hitelesítők: 

 

 

---------------------------------------------------- ---------------------------------------------------- 
Ledács-Kiss Miklós  Hornyák Péter 

  
 

Határozatok: 

Javaslat Ellene Tartózkodott Elfogadás 

Ikt.sz.: 353/2023. 
 
 

A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 

Szövetsége 
Elnökségének  

5/2023. sz. Határozata 
 
 

A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 
Szövetsége (VDSZ) Elnöksége a hozzá 
eljuttatott csatlakozási kérelem alapján a 
csatlakozást akként fogadja el, hogy a másik 
szakszervezetből kilépő tagok a VDSZ Magyar 
Szolidaritás Mozgalom Szakszervezet jogi 
személyiségű szervezeti egységébe átlépve 
módosítják annak nevét GE Healthcare HU 
Szakszervezetre, és székhelyét 1138 
Budapest, Bence u. 3. számra.  

 

0 fő 0 fő egyhangú 

Ikt.sz.: 351/2023. 
 
 

A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 

Szövetsége 
Elnökségének  

3/2023. sz. Határozata 

0 fő 0 fő egyhangú 
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A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 
Szövetsége (VDSZ) Elnöksége 
bejelentésüknek helyt adva a Pattantyús 
Ábrahám Géza Szakképző Iskola Ifjúsági 
Szakszervezete (3770 Sajószentpéter, Kálvin 
tér 2.) jogi személyiséggel rendelkező 
szervezeti egysége megszűnését tudomásul 
vette, vagyoni helyzetét rendezettnek tekinti. 
A megszűnés oka, hogy a szakszervezeti 
tagság 10 fő alá csökkent.  
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A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 
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A Magyar Vegyipari, Energiaipari és Rokon 
Szakmákban Dolgozók Szakszervezeti 
Szövetsége (VDSZ) Elnöksége 
bejelentésüknek helyt adva a Vasvári Pál 
Ipari Szakközépiskola Szakmunkásképző 
Intézet Szakszervezete (4440 Tiszavasvári, 
Petőfi u. 1.) jogi személyiséggel rendelkező 
szervezeti egysége megszűnését tudomásul 
vette, vagyoni helyzetét rendezettnek tekinti. 
A megszűnés oka, hogy a szakszervezeti 
tagság 10 fő alá csökkent.  
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